

《单词百科: hovercraft是什么意思? hovercraft怎么发音? hovercraft的解释和用法》

英语单词hovercraft是什么意思? hovercraft怎么读? hovercraft怎么发音? 简答网为您整理了hovercraft的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hovercraft怎么读

hovercraft的读音:[' h ɒ v ə k r ɑ : f t]

hovercraft的意思

1、n.气垫船;水翼船;

hovercraft的双语例句

1、The rubber skirts round the bottom of a hovercraft were destroyed.

气垫船底部四周的橡胶护板被毁了.

2、Christopher Cockerell, British engineer and inventor of the amphibious Hovercraft, was born at Cambridge.

英国工程师、水陆两用气垫船发明家克里斯托弗·科克 雷尔生于剑桥。

3、What advantages has the hovercraft over the aeroplane?

气垫船有什么优于飞机的地方?

4、Strapping the skis on the roof, we boarded the hovercraft in Dover.

用带子把滑水板绑在船顶后,我们就在多佛登上了气垫船。

5、These hovercraft can easily outpace most boats.

这些气垫船在速度上能轻而易举地超过大多数船只。

6、We took a hovercraft across the English Channel.

我们乘气垫船横渡英吉利海峡。

7、The hovercraft can stay up without moving forward.

当你把一块木头放进水中,它浮在上面,但你把一块铁放进水里,它就沉了下去。

8、Which one of the following statements is TRUE of the hovercraft?

下列哪个陈述是关于气垫车的正确描述?

9、The expedition made the journey to its source by hovercraft.

探险队乘气垫船到达了它的源头。

10、It is a hovercraft, but unlike the RA 2 transports it can defend itself.

他是一个气垫船,不过不像RA2里的气垫船,它自己有武装。

11、The plane is the fast but the hovercraft is more comfortable.

乘飞机最快,但是乘气垫船更舒服。

12、Or turn it into a hovercraft.

或者把它变成气垫船.

13、 And a modern hovercraft can carry an Abrams tank , America's heaviest a speed of 40 knots.

一艘现代的气垫船可以40节的速度运载一辆美国最重型的艾布拉姆斯坦克.

14、 A big hovercraft can carry two or three hundred passengers and thirty or forty cars.

一艘大的气垫船能运载两、三百名乘客和三、四十辆汽车.

15、 Now people can cross the lake easily on / by a hovercraft.

现在人们能够方便地乘坐气垫船渡过湖泊.

16、 A hovercraft rides on a cushion of air.

气垫船悬浮在气垫上行驶.

17、 Since that time, various types of hovercraft have appeared and taken up regular service.

从那以后, 各种各样的气垫船出现了,并开始了定期航行服务.

18、 People thought that in 2000, everything would be computerized and we would travel in hovercraft.

因为有人预言,在2000年的时候, 所有的一切都会计算机化,我们可以成气垫船出行.

以上是简答网为您整理的hovercraft怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于hov

ercraft的用法、hover

craft的释义、hovercraft的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hovercraft>